

التاريخ: 13 اكتوبر 2025

الإشارة: EHH/55/10/2025

المحترمين

السادة/ شركة بورصة الكويت

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: الإفصاح عن معلومات جوهرية بشأن قرار مجلس التأديب في المخالفة رقم (الموضوع: الإفصاح عن معلومات جوهرية بشأن قرار مجلس التأديب 2025/59 هيئة)

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وحرصاً من شركة بيت الطاقة القابضة على الإلتزام بمتطلبات المادة رقم (4-1-1) من الفصل الرابع (الإفصاح عن المعلومات الجوهرية) من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة النتفيذية لقانون هيئة أسواق المال والتي تتطلب الإفصاح عن المعلومات الجوهرية، تجدون مرفق نموذج الإفصاح وفقاً للملحق رقم (14).

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

Date: 13 October 2025 **Ref.** : EHH/55/10/2025

M/s Boursa Kuwait State of Kuwait Greetings,

<u>Disclosure of Material Information Regarding the CMA Disciplinary Board's decision in Violation No. (27/2025 Disciplinary Board 59/2025)</u>

In reference to the above subject, and in line with the CMA instructions and the requirements of Article (4-1-1) specified in Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Executive Regulations of the Capital Markets Authority Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments. Please find attached form No. (14) for the disclosure of material information.

Hamad Ali Alqahtani Chief Executive Officer حمد علي القحطاني الرئيس التنفيذي

ENERGY HOUSE

شركة بيت الطاقة القابضة ش.م.ك.ع - Fully Paid Capital KD 4,533,293,000. - Tel: (+965) 22979600 - Fax: (+965) 22477580 ... - Tel: (+965) 22979600 - Fax: (+965) 22477580 ... - Tel: (+965) 22979600 - Fax: (+965) 22477580 ... - Tel: (+965) 22979600 - Fax: (+965) 22477580 ... - Tel: (+965) 22979600 - Fax: (+965) 22477580 ... - Tel: (+965) 22979600 - Fax: (+965) 22979600





نموذج الإفصاح عن العلومات الجوهرية

13/10/2025

شركة بيت الطاقة القابضة (ش.م.ك.ع) The Energy House Holding Company (K.S.C.P)

نحيطكم علمًا بقرار مجلس التأديب لهيئة أسواق المال في المخالفة رقم (2025/27 مجلس تأديب 2025/59 هيئة)، والذي قضى بما يلى:

• توقيع جزاء مالي على شركة بيت الطاقة القابضة وقدره (10,000 د.ك) عشرة آلاف دينار كويتي

وذلك لما نُسب إليها من مخالفة لأحكام المادتين (3-6-4) و (4-6-5) من الكتاب العاشر (قواعد الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاته، والمتمثلة في أن الإفصاح الصادر عن الشركة بتاريخ 2025/06/16 لدى بورصة الكويت لم يتضمن اسم الشركة التابعة أو تحديد نشاطها.

We would like to inform you of the decision made by the Disciplinary Board of CMA regarding case No. (27/2025 Disciplinary Board – 59/2025 CMA), which stated the following:

The imposition of a financial penalty on Energy House Holding Co. in the amount of (KWD 10,000 – Ten Thousand Kuwait dinar)

This penalty occurred due to the company's violation of Articles (4-6-3) and (4-6-5) of Book Ten (Disclosure and Transparency Rules) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010, and its amendments. The violation regarding the company's disclosure to Boursa Kuwait on 16/06/2025, which did not include the name of the subsidiary company or specify its business activity.

لا يوجد

N/A

Date

التاريخ

-

إسم الشركة المدرجة Name of Listed Company

المعلومة الجوهرية

Material Information

الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد)

Effect Of Material Information on The Company's Financial Position



